
Več resnične zavzetosti
Pogovor s predsednikom krajevne
Konference SZDL Savsko naselje I

Tako kot ne leži na vseh cestiščlh asfalt, tudi nobena potka ni
postlana z rožicami; tista namreč, katere amer petje navkreber.
Tako bi lahko dejalk v prispodobi, za novo nastale krajevne
skupnostl, za katere smo se odtočili z referendumom (v Sav-
skem naselju je bilo -za- 87% volivcev). \z ene so nastale tri
krajevne skupnosti.

• So nove krajevne skupnostf Je zaživet? smo povprašali tva
Majdiča. enega izmed predsednikov SZDL (Savsko naselje I)-

-Doloma so zaživeie,- je pripomnll. »Vreta krajanov, kljubtu
(n tam nekaterim pomisfekom, se strinja (n /e tudi pripravljena
sodelovati. Tako so sprva trdill. ZdaJ pa so, ko je pomoč po-
trebna. so nekako ostati ob stranl.

Sicer pa smo že (organlzacijsko) uskladili nov mehanizem,
UBklajevanje pa poteka z doloČHi občinskega statuta. Tudi ka-
drovsko nekako gre. pripravf jamo pa se tudl ze na novo eviden-
tlranje.-

• Deta posameznih komfslj to ni v celotl čutltt?
-Vse komislje resda Se niso delovale, vendade upamo. da jih

bomo zdramilt; tedaj ko bodo najpomembnej&a vpraSanja re-
Sena-

• Družbenopolitične organlzecije?
-Ziasti velja omenltl Zvezo komunistov, kateri je uspeplo

pritegntti k sodelovanju tudi druge organizacije.«

• Mladina?
»Prijetno presenečenje! Mladi so vključenl v vseh kra/evnih

skupnostlh in imajo tudi svoje zastopnike v konferenci SZDL«
• In usklajevanje dejavnosti?
-Izogtbamo se in se bomo kolikor bo to mogoče izogfbali

forumskega deta! Jasno pa je. da bo treba delo Čimbolj koordi-
nirati, da ne bi prlhajalo do podvajanj V okviru Socialistične
zveze bomo tako večkrat sklicevali predsednike vseh svetov,
najti pa bo treba, kar bo vsakdanje življenje tudi pokazalo, Se
nove in čimbolj učinkovite obfike defa. Smo pač Šele na za-
Četku.-

• Tri skupnosti in delegaclje?
»Za sadaj imajo detegati - to pa se žal tudi drugje dogaja - v

nekl meri zefo hehvalezno vlogo in delo. Gradiva so preobsežna
in pogosto tudi nerazumljlva. Vse to bi ae dalo poenostaviti in
tudi racionalizirati, saj bi največkrat lahko vse te refii povedaii
preprosteje in v krajši obiiki Se pa delegati po svojih močeh
trudijo in ftkoda bi bilo, če bi jtm vnemo kakorkoli skušafi (braz
potrebel) zavtrati!

• Torej od besad bolj k dejanjem?
-Vsekakor! Cimmanj sestankovanja, zlasti brez potrebe, in

veC neposrednega dela! To pa je tudi namen. Pribli^ati torej
.oblast' kar najširSemu številu krajanov. S pogojem, seveda, da
bodo od take organlzacije videli tudi učineki-

A.I.


